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  Protokół  nr  IX/07 
 
z obrad IX sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 29 maja 2007 roku                 
w godzinach  1200    - 1650    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Okolicznościowe wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji i Komendanta 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku. 
5. Zmiany w składzie Rady Miasta – podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata 

Jana Gróndwalda w związku z wygaśnięciem mandatu -  ślubowanie radnego. 
6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
7. Prezentacja Miejskiego  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Ełku. 
8. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 
1) odwołania Sekretarza Miasta Ełku, 
2) powołania Sekretarza Miasta Ełku, 
3) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej  

dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Miasto Ełk oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 

4) zawarcia porozumienia z Ministrem Edukacji Narodowej a Gminą Miastem Ełk 
dotyczącego realizacji programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce, 

5) zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia zadania w zakresie 
udzielania porad mieszkańcom Gminy Ełk w Punktach Konsultacyjnych 
prowadzonych w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2007 rok, 

6) zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 7 w Ełku, 
7) powołania Młodzieżowej Rady Miasta Ełku, 
8) ustanowienia dorocznej Nagrody ,,BIAŁEJ LILII” za wybitny wkład w rozwój miasta 

Ełku, 
9) nadania nazwy ulicy, 
10) zawarcia porozumienia międzygminnego o przystąpieniu do realizacji projektu 

rewitalizacja i utrzymanie połączeń kolejowych na trasie Olsztyn-Szczytno-Pisz-Ełk, 
11) zmian w budżecie miasta na rok 2007, 
12) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Inżynierii 

Miejskiej w Ełku, 
13) ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Ełku, 
14) zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłat należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów 
ustawy – Ordynacja podatkowa. 

 
9. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2007 roku. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wolne wnioski.  
12. Zakończenie obrad. 
 
 



2 

Do punktu –1- 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski otworzył  IX sesję Rady Miasta Ełku, 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  
Następnie  został odegrany hejnał Miasta Ełku. 

 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr VIII/07  z dnia  24 kwietnia 2007 roku.  

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał od głosowanie przyjęcie protokołu nr VIII/07  z dnia 24 kwietnia 2007 roku.;                
21 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli protokół. W trakcie głosowania 
nieobecny radny B.Wisowaty. 
    
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poinformował, że na prośbę 
Komendantów Komendy Powiatowej Policji i Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Ełku proponuje uzupełnić porządek obrad o punkt 4 z tematem:                        
„4. Okolicznościowe wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji i Komendanta 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku..”  Radni wniosek  przyjęli 21 głosami 
„za” - jednomyślnie „za”.W trakcie głosowania nieobecny radny B.Wisowaty. Dalej 
Przewodniczący RM zaproponował wnioski dot. wprowadzenia w porządku obrad sesji 
następujących zmian:  
– w punkcie 8 dot. podjęcie uchwał, podpunkt 8)12 podjęcie uchwały w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Miasta przenieść przed punkt 8)8 przed podjęcie 
uchwały w sprawie ustanowienia dorocznej Nagrody ,,BIAŁEJ LILII” za wybitny 
wkład w rozwój miasta Ełku. Wniosek uzasadnił tym, że w projekcie uchwały dot. 
ustanowienia dorocznej nagrody ,,BIAŁEJ LILII” za wybitny wkład w rozwój miasta 
Ełku jest mowa   o przedstawicielach Młodzieżowej Rady Miasta. Radni wniosek  
przyjęli 21 głosami „za” - jednomyślnie „za”.W trakcie głosowania nieobecny radny 
B.Wisowaty. 

– wprowadzić punkt 8)14 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności 
pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa;     
21 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli wniosek. W trakcie głosowania 
nieobecny  radny B.Wisowaty.  

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Orzechowski  poinformował, że radni przyjęli porządek posiedzenia z uwzględnieniem 
przegłosowanych i przyjętych wniosków.  
          
 Do punktu –4- 
 Komendant Powiatowy Policji w Ełku M.Hyzopski  z okazji Dnia Samorządowca 
złożył życzenia i przekazał list okolicznościowy. 
 Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Ełku M.Hołubowicz                 
z okazji Dnia Samorządowca złożył życzenia i przekazał list okolicznościowy. 
 
 Do punktu –5- 
 Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata Jana Gróndwalda w związku                        
z wygaśnięciem   mandatu,   w załączeniu do protokołu.  
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poinformował, że w związku 
ze stwierdzeniem przez Radę Miasta wygaśnięcia mandatu radnego Jacka Janusza 
Mrozka, zostały wystosowane pisma: 
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> do Komisarza Wyborczego w Olsztynie o wskazanie kolejnego kandydata.  
 W piśmie Komisarza Wyborczego z dnia 30 kwietnia 2007 roku między innymi 
czytamy: „w związku z wygaśnięciem mandatu radnego Jacka Janusza Mrozka w okręgu 
wyborczym nr 1 z listy nr 4 – Komitet Wyborczy Prawo i Sprawiedliwość – następnym 
kandydatem w okręgu wyborczym nr 1 z listy nr 4, który uzyskał największą liczbę 
głosów  jest Pan Jan Gróndwald.”  Pismo w załączeniu do protokołu.  
> do Wydziału Organizacyjnego Referatu Spraw Obywatelskich z dniu 8 maja 2007r.            
o sprawdzenie czy Pan Jan Gróndwald jest wpisany w stałym rejestrze wyborców  i czy 
nie utracił prawa wybieralności. Pismo w załączeniu do protokołu.  
 Odpowiedź z Wydziału Organizacyjnego Referatu  Spraw Obywatelskich, pismo  
z dnia 09.05.2007 r., z którego czytamy -  „Pan Jan Gróndwald jest zameldowany na 
pobyt stały w Ełku, jest wpisany do stałego rejestru wyborców  i nie utracił prawa 
wybieralności.”,  w załączeniu do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Pan Jan Gróndwald złożył: 
1)  oświadczenie na piśmie, w którym oświadcza, iż nie zrzeka się pierwszeństwa przy 
obsadzaniu mandatu na rzecz innego kandydata z tej samej listy, który uzyskał kolejno 
największą liczbę głosów. Oświadczenie w załączeniu do protokołu. 
2) oświadczenie lustracyjne, wynikające z art. 56 ust 4 ustawy lustracyjnej, które po 
złożeniu ślubowania przez Pana Jana Gróndwalda zostanie przekazane do Instytutu 
Pamięci Narodowej. 
 Nie wniesiono zastrzeżeń. 
 W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały 
w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce wygasłego mandatu i poddał pod głosowanie; 
19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzymującym, radni podjęli 
Uchwałę Nr IX/83/07 w sprawie  wstąpienia kandydata Jana Gróndwalda                       
w związku z wygaśnięciem mandatu. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: W.Paczkowska,  J.Wielgat i B.Wisowaty. 
 

*  *  * 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił Pana Jana Gróndwalda, aby 
złożył ślubowanie. Pan Przewodniczący RM odczytał rotę ślubowania – zgodną z art. 23a 
ustawy o samorządzie gminnym, a Pan Jan Gróndwald złożył ślubowanie – 
wypowiadając słowa: „Ślubuję.  Tak mi dopomóż Bóg.” 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta poprosił, aby radny Jan Gróndwald zajął miejsce 
przy stole obrad i uczestniczył w dalszej części obrad sesji. 
 

 Do punktu –6- 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił działalność PM w okresie między 
sesjami, zgodnie ze sprawozdaniem z działalności Prezydenta Miasta Ełku                        
w okresie od dnia  20 kwietnia do 23 maja 2007 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu.    
 Nie podjęto dyskusji w temacie i nie wniesiono zastrzeżeń.. 
 
 Do punktu –7- 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Bożenna Bancer-Janiak 
zaprezentowała strukturę organizacyjną Ośrodka. Pani dyrektor poinformowała                       
o przepisach prawa mających zastosowanie w pomocy społecznej, zadaniach pomocy 
społecznej realizowanych przez Ośrodek. Przedłożyła informację o strukturze nakładów 
na pomoc społeczną  w latach 2002 – 2007.  Szczegółowa informacja w załączeniu do 
protokołu. 
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Do punktu –8- 
1) Projekt uchwały w sprawie odwołania Sekretarza Miasta Ełku, w załączeniu do 
protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że w dniu 21 maja b.r. Pan 
Tomasz Czepułkowski złożył rezygnację z zajmowanego stanowiska i stąd pojawił się 
projekt uchwały.  
 Radny T.Bińczak zwrócił się z zapytaniem dlaczego w projekcie uchwały nie ma 
zapisu komu powierza się wykonanie uchwały. 
 Radni przyjęli uwagę i przez aklamację został przyjęty wniosek o uzupełnienie 
projektu uchwały o zapis  § 2 z treścią: „ § 2  Wykonanie uchwały powierza się 
Prezydentowi Miasta.” 
 Nie wniesiono innych formalnych zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – 
jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr IX/84/07 w sprawie odwołania 
Sekretarza Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecni radni: J.Wielgat i  B.Wisowaty. 
 Pan Tomasz Czepułkowski zabierając głos podziękował  za współpracę. 
 

*   *   * 
 
2) Projekt uchwały w sprawie powołania Sekretarza Miasta Ełku,  w załączeniu do 
protokołu. 
     Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wniosek aby z dniem 29 czerwca 2007 roku  
na stanowisko Sekretarza Miasta Ełku powołać Pana Marcina Radziłowicza i  wniósł        
o podjęcie uchwały w tej sprawie.  
      Pan Marcin Radziłowicz przedstawił swoją karierę zawodową. 
      Radny I.Podwojski zgłosił wniosek o głosowanie tajne. 
      Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że Statut Miasta mówi o głosowaniu jawnym. 
Wywiązała się dyskusja. 

Ogłoszono 15 minut przerwy w celu wyjaśnienia wątpliwości odnośnie głosowania. 
   Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący RM A.Orzechowski. Wyjaśnił, że po 
konsultacji z radcą prawnym uznano, że nie można głosować wniosku, który zgłosił 
radny Podwojski, gdyż jest on niezgodny z prawem. Głosowanie powinno być jawne.  
     Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej z zarekomendowaną kandydaturą Marcina Radziłowicza;               
19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr 
IX/85/07  w sprawie  powołania Sekretarza Miasta Ełku, Uchwała w załączeniu do 
protokołu.    W trakcie głosowania nieobecni radni: W.Paczkowska, B.Wisowaty                   
i J.Wielgat. 
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk oraz warunków i sposobu ich przyznawania,                   
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański zreferował temat  i wniósł  o podjęcie 
uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii              
z poszczególnych komisji: 
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> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa  i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że Komisja wydała pozytywną opinię z wnioskiem dot. 
dopisania w § 5 ust. 2  pkt 2) wyrazu „z każdego” i zapis punktu 2) otrzymał brzmienie: 
„2) po jednym przedstawicielu  z każdego związku zawodowego działającego w szkole.” 
Radni przez aklamacje przyjęli wniosek zgłoszony rzez komisję. 
  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr IX/86/07 w sprawie  określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania. Uchwała w załączeniu do protokołu.                 
W trakcie głosowania nieobecni radni: W.Paczkowska, B.Wisowaty  i J.Wielgat. 
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Ministrem Edukacji Narodowej   
a Gminą Miastem Ełk dotyczącego realizacji programu na rzecz społeczności romskiej                   
w Polsce, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr IX/87/07 w sprawie  
zawarcia porozumienia z Ministrem Edukacji Narodowej, a Gminą Miastem Ełk 
dotyczącego realizacji programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce. Uchwała  
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, 
B.Wisowaty  i J.Wielgat. 
 

*  *  * 
5) Projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia 
zadania w zakresie udzielania porad mieszkańcom Gminy Ełk w Punktach 
Konsultacyjnych prowadzonych w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki                        
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2007 rok, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
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> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr IX/88/07 w sprawie 
zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia zadania w zakresie 
udzielania porad mieszkańcom Gminy Ełk w Punktach Konsultacyjnych 
prowadzonych w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2007 rok.  Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni:  
B.Wisowaty  i J.Wielgat. 
 

*   *   * 
6)  projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 7 w Ełku, 
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę  Nr IX/89/07 w sprawie  zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego nr 7     
w Ełku, Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny 
J.Wielgat.. 
 

*  *  *  
7) Projekt uchwały w sprawie  powołania Młodzieżowej Rady Miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu. 
  Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował o inicjatywie młodzieży                   
z naszego miasta,  w wyniku czego pojawił sie projekt uchwały. Poprosił Zastępcę 
Prezydenta Miasta A.Urbańskiego, aby szczegółowo zreferował temat. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały. Jako 
autopoprawkę Prezydenta Miasta wniósł  zgłoszone wnioski z poszczególnych komisji do  
statutu Młodzieżowej Rady Miasta. Szczegółowo je omówił. Następnie wniósł                       
o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i REkreacji T.Przekop poinformował, że 
Komisja wniosła szereg poprawek, które Prezydent Miasta uwzględnił. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała inicjatywę powołania Młodzieżowej Rady Miasta. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię. Komisja zgłosiła wnioski, które 
Prezydent uwzględnił. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawek Prezydenta. 
 Wywiązała się dyskusja, która zakończyła się bez żadnych formalnych wniosków. 
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 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki Prezydenta; 21 głosami „za”, przy 
0 głosów „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr IX/90/07 w sprawie  
powołania Młodzieżowej Rady Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu.                
W trakcie głosowania nieobecny  radny  J.Wielgat. 

 
*  *   * 

8) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia dorocznej Nagrody ,,BIAŁEJ LILII”                     
za wybitny wkład w rozwój miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił projekt uchwały i wniósł                      
o podjęcie.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował,                 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię.  
 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie jak wyżej; 18 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach wstrzym. radni 
podjęli Uchwałę Nr IX/91/07 w sprawie ustanowienia dorocznej Nagrody ,,BIAŁEJ 
LILII” za wybitny wkład w rozwój miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni I.Dzienisiewicz, K.Wilczyński i J.Wielgat. 

*   *   * 
9) ) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że z wnioskiem o nadanie 
nazwy ulicy znajdującej sie w pobliżu szkoły wystąpiła Dyrektor SP Nr 4 w Ełku, która 
poinformowała, z przeprowadzonych badań ankietowych wśród uczniów, nauczycieli, 
rodziców wynika, iż największym poparciem cieszy się propozycja nazwania ulicy 
imieniem  i nazwiskiem patrona szkoły – prof. Władysława Szafera. Pan Prezydent 
wniósł o podjęcie uchwały. 
 Wywiązała się dyskusja nad nazewnictwem, czy to ma być ulica, droga, czy 
pasaż. Jeśli ulica, to to powinna ona spełniać wymogi określone w ustawie. Dyskusja  
zakończyła się bez żadnych formalnych wniosków. 
 Radni głosując; 14 głosami “za”, przy 1 głosie “przeciw” i 6 głosach 
wstrzymujących się  podjęli Uchwałę Nr IX/92/07 w sprawie nadania nazwy ulicy.  
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radni E.Palczewski 
i J.Wielgat.  

*   *   * 
10) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego o przystąpieniu 
do realizacji projektu rewitalizacja i utrzymanie połączeń kolejowych na trasie Olsztyn-
Szczytno-Pisz-Ełk, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił  i wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Radny R.Baranowski poinformował, że komisja Budżetowa i Rozwoju 
Gospodarczego wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
   Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie jak wyżej; 16 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach wstrzym. 
radni podjęli Uchwałę Nr IX/93/07 w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego o przystąpieniu do realizacji projektu rewitalizacja i utrzymanie 
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połączeń kolejowych na trasie Olsztyn-Szczytno-Pisz-Ełk. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni Z.Jędrkiewicz, W.Paczkowska, 
E.Palczewski, K.Wilczyński i J.Wielgat. 

*  *  * 
11) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007, w załączeniu do 
protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że do złożonego projektu 
uchwały została radnym przedłożona autopoprawka zmian w budżecie.  Pan Prezydent 
poprosił Skarbnika Miasta J.Wróbla, aby szczegółowo omówił zmiany. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił projekt uchwały z uwzględnieniem 
autopoprawki z dnia 25.05.2007 r., która stanowi załącznik do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny A.Zawadzki 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję zmian w budżecie. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski – 
komisja wydała pozytywną opinię do zmian w budżecie miasta. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
zapoznała się ze zmianami w budżecie miasta. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z uwzględnieniem 
autopoprawek Prezydenta. 
 Nie zgłoszono formalnych wniosków do przedstawionych zmian w budżecie 
miasta Ełku. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały             
w sprawie zmian w budżecie miasta z uwzględnieniem autopoprawki; 18 głosami „za”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr IX/94/07                    
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007. Uchwała w załączeniu do protokołu.            
W trakcie głosowania nieobecni radni W.Paczkowska, E.Palczewski i J.Wielgat. 

*   *   * 
12)  Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - 
Zakładu Inżynierii Miejskiej w Ełku,w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. Zgłosił 
formalny wniosek o przesunięcie terminu likwidacji o jeden miesiąc czyli do 
31.08.2007r.  i wniósł  o podjęcie.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                    
z poszczególnych komisji: 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski – Komisja 
zapoznała się z projektem uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr IX/95/07 zmieniająca 
uchwałę w sprawie likwidacji zakładu budżetowego - Zakładu Inżynierii Miejskiej 
w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni 
W.Paczkowska, E.Palczewski,T.Przekop, J.Wielgat. 
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*   *    * 

13) Projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 
Miasta Ełku,w załączeniu do protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że projekt uchwały 
został przygotowany na pisemne prośby radnych odnośnie dopisania lub wykreślenia               
z danej komisji. Radni niniejszy projekt uchwały posiadają. Pan Przewodniczący poprosił 
o uwagi. 
 Radny J.Czepułkowski zgłosił formalny wniosek o zamianę nazwisk w Komisjach: 
– w Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego - wykreślić I.Dzienisiewicza,               

a w jego miejsce wpisać J.Czepułkowskiego, 
–  w Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku wykreślić Czepułkowski J.             

i wpisać I.Dzienisiewicz. 
Innych wniosków nie zgłoszono. 

  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonego wniosku; 20 głosami „za”, przy 0 
głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr IX/96/07 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 
Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni 
W.Paczkowska, E.Palczewski, J.Wielgat.  
 

*   *   * 
14) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie sposobu i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych, do których nie stosuje 
się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa, w załączeniu do protokołu. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił projekt uchwały oraz potrzebę jej podjęcia. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
  Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonego wniosku; 20 głosami „za”, przy 0 
głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr IX/97/07 zmieniającą uchwałę w sprawie sposobu i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych, do których nie 
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni W.Paczkowska, E.Palczewski, 
J.Wielgat 
 
Do punktu -9-  
 Projekt  planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2007 roku,   w załączeniu 
do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poinformował, że temat znany jest 
radnym. Projekt planu pracy sporządziła Komisja Rewizyjna i każdy radny otrzymał. 
 Nie podjęto dyskusji.  
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie przyjęcie 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2007 roku, z tematami zaproponowanymi 
przez Komisję Rewizyjną; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących radni przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2007 roku. 
Plan pracy  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni 
W.Paczkowska, E.Palczewski, J.Wielgat  
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Do punktu -10-  

   Radny Idzi Podwojski  wrócił do zapytania z ostatniej sesji dot. ustawienia znaku 
zakazu ruchu rowerów na ulicy Mickiewicza. Radny poinformował, że otrzymał 
odpowiedź, ale nie ma jednoznacznego stwierdzenia, czy będzie ustawiony znak, czy nie ? 
Z uzyskanej informacji wynika, że nie ma przeciwwskazań.  Dalej radny zwrócił się                   
z zapytaniem, czy możliwe jest, żeby sesje RM rozpoczynały się o godzinę wcześniej ?  
Należy uszanować pracę pracowników UM, którzy pracują do godziny 15.30. Kolejne 
zapytanie skierowane do  Przewodniczącego RM dot. dlaczego w folderach informujących 
o uroczystościach związanych z Dniami Rodziny, których termin ustalała RM, nie 
widnieje patronat Rady Miasta?  Jest tylko patronat Prezydent Miasta i Biskupa Ełckiego.  

 
 Radny Jerzy Czepułkowski przypomniał, że 27 maja mieliśmy tzw. dzień 
samorządowca, o czym w dniu dzisiejszym przypomnieli Komendant KPP i Komendant 
Straży Pożarnej.  Zwrócił się z zapytaniami adresowanymi do Przewodniczącego RM: 

1) czy zapomniał o tym dniu? Czy Pan Przewodniczący uważa, że jest to dzień 
przyjmowania życzeń i honorów, czy też propagowania idei samorządności                 
w rocznicę powołania samorządu terytorialnego – jednej z fundamentalnych 
reform po przemianach ustrojowych w naszym państwie. Prezydent Miasta w 
programie obchodów Dni Rodziny przewidział spotkanie z radnymi z okazji              
17 rocznicy samorządu, ale jak wspomniał radny Podwojski - RM nie patronuje 
temu przedsięwzięciu. 

2) Pan Przewodniczący RM wprowadził zwyczaj odbywania przed sesją  spotkania 
Prezydium RM i przewodniczących klubów celem dokonania konsultacji  dot. 
przebiegu posiedzenia RM i przewidywanego porządku obrad sesji. Przed 
obecnym posiedzeniem RM takiego spotkania nie było. Radny chciałby wiedzieć, 
czy Pan Przewodniczący zrezygnował z tego zwyczaju i postanowił, że takich 
spotkań już nie będzie? 

Kolejna sprawa jaką poruszył radny J.Czepułkowski dot. obchodów rocznicy uchwalenia 
Konstytucji  3 Maja.    Poinformował, że uroczystość była bardzo ciekawa. Podziękował 
Panu Prezydentowi  za zmianę formuły tych uroczystości. W uroczystościach oprócz 
starszych, udział wzięła młodzież, która była zaangażowana w przedstawienia, imprezy             
i inne formy aktywności. Była to fajna impreza i wszystko byłoby dobrze, gdyby nie fakt, 
że w obchodach zabrakło przedstawicieli Rady Miasta. Prezydent, starosta, partie 
polityczne, instytucje   i przedsiębiorstwa składali kwiaty. Rada Miasta nie towarzyszyła 
Prezydentowi Miasta, ani nie złożyła wiązanki. Zdaniem radnego nasza pozycja 
ustrojowa w mieście do tego zobowiązuje. Następnie radny wniósł, aby Pan 
Przewodniczący na najbliższym posiedzeniu Prezydium RM rozważył możliwość 
skierowania pod obrady RM projektu uchwały w sprawie rozszerzenia składu Prezydium 
RM. Przypomniał, że w momencie konstytuowania się Rady odmówiono prawa Lewicy              
i Demokratom uczestnictwa w Prezydium Rady. Wówczas udzielono odpowiedzi, że               
z czasem rzecz się rozważy i ewentualnie do tej koncepcji powróci. Radny 
poinformował, że kilka dni temu jako Przewodniczący Klubu Radnych Lewica                        
i Demokraci rozmawiał z Przewodniczącym Klubu PO – „czy są skłonni rozważyć taką 
ewentualność?” W dniu dzisiejszym radny uzyskał odpowiedź, że PO nie jest 
zainteresowana nawet dyskusją na ten temat. A zatem PO – jeden   z klubów i Pan 
Przewodniczący uczestnik tego klubu, odmawia Lewicy i Demokratom prawa 
współudziału - współuczestnictwa w kierowaniu pracami Rady. Dlatego też jeśli Pan 
Przewodniczący będzie stosował tego typu politykę wobec jednego z klubów w Radzie, 
radny oświadczył, że  wraz z kolegami z klubu  będą się  upominać  podczas posiedzeń 
Rady.  
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 Radny T.Bińczak przypomniał, że na jednej z wcześniejszych sesji złożył 
zapytanie –„kto i w jakim trybie mógłby ewentualnie zmienić  dzień targowy z niedzieli 
na sobotę,  na Miejskim Targowisku?” Podziękował za otrzymaną odpowiedź dot. 
cennika obowiązującego na targowicy.  Radny poinformował, że przy pomocy Pań                    
z BRM ustalił, że Zarząd Miasta Ełku w dniu 24 czerwca 1999r. podjął decyzję                        
o uruchomieniu targowicy przy ul. Cmentarnej we wszystkie dni tygodnia. Taki 
dokument radny posiada, z czego wnosi , że o tym w jakie dni tygodnia może lub 
powinno pracować Miejskie Targowisko, przez analogię, obecnie decyduje Prezydent 
Miasta. W związku z powyższym radny zwraca się z zapytanie –„czy przewiduje Pan 
Prezydent w rozsądnym czasie, np. pół roku, rozważyć możliwość zamknięcia targowiska 
w jeden dzień tygodnia? Radnemu konkretnie chodzi o pierwszy dzień tygodnia.   
 Następnie radny poinformował, że  w mieście Augustów jest kilka dobrze 
utrzymanych placów zabaw dla dzieci. W naszym mieście jest jeden w stanie  mocnej 
degradacji. Radny zadaje pytanie, czy jest pomysł na uatrakcyjnienie miasta pod 
względem wypoczynku dla najmłodszych naszych mieszkańców ?   
 Kolejna sprawa na jaką zwrócił radny uwagę, to bardzo zły stan techniczny ulicy 
Gdańskiej. Radny poinformował, że jadąc z dozwoloną szybkością tą ulicą uszkodził  
kołpak i felgę Naprawy dokonał na koszt własny, chociaż mógłby dochodzić 
odszkodowania od właściciela drogi. Radny zwrócił się z zapytaniem, czy mamy pomysł 
na zniwelowanie bardzo dużych różnic między poziomem jezdni, a poziomem studzienek 
kanalizacyjnych ? Taka sytuacja jest również na innych ulicach, np. na Wojska 
Polskiego. Stan chodników na ulicy Gdańskiej jest również  w tragicznym stanie. Należy 
coś w tej kwestii robić.    
 Radny poprosił o przedłożenie na piśmie informacji dot. stanu technicznego, 
perspektyw działania, możliwych prób rozwiązań odnośnie Miejskiego Wysypiska 
Śmieci. Temat jest bardzo poważny i taka informacja powinna być radnym przedłożona.  

 
 Radny Z.Jędrkiewicz poinformował o otrzymanej odpowiedzi na zgłoszone na 
ostatniej sesji interpelacje.   Zwrócił uwagę, że w związku ze zbliżającym się sezonem 
letnim należy szybko zająć się rozwiązaniem ruchu przejazdu ulicą Orzeszkową.                    
W projekcie organizacji ruchu jest lewoskręt wjazdu od ulicy Mickiewicza do ulicy 
Armii Krajowej. Należy się zastanowić, czy nie usprawni ruchu wjazd z kierunkiem 
odwrotnym, dlatego, że jadąc ulicą Orzeszkową w kierunku ul. Armii Krajowej są 
ogromne trudności z wyjechaniem z tego skrzyżowania. Z tego względu radny prosi żeby 
ponownie przyjrzeć się temu problemowi  i spróbować coś z tym zrobić. 
 Kolejny problem na jaki radny zwrócił uwagę  dot. wyjazdu z parkingu przy ulicy 
Armii Krajowej 20. Jest możliwość rozwiązania tego problemu poprzez wyjazd do ulicy 
Orzeszkowej drogą usytuowaną na zapleczu budynków 22A, 22B i 22C i za nimi                       
w prawo pomiędzy garażami. Natomiast wjazd na wyżej wspomniany parking, tak jak 
dotychczas, tzn. pomiędzy budynkami Armii Krajowej 20 i 22. 

 
 Radny B.Wisowaty przypomniał, że ok. dwa miesiące temu wspólnie                        
z Prezydentem Miasta jeździł po osiedlu Pod Lasem szukając terenu na którym można 
zorganizować plac zabaw dla dzieci. Taki teren radny wskazał. Również w tej sprawie 
były rozmowy z Prezydentem Urbańskim, ale sprawa się odwleka.  Działka, przy 
przepompowni, na której dzieci grali w piłkę została sprzedana w przetargu. Radny prosi 
o zajęcie się tematem. 

 
 Radny A.Zawadzki nawiązując do wypowiedzi radnego Bińczaka, przypomniał, 
że w miesiącu styczniu na Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku złożył 
wniosek  o naprawę studzienek na ul. Gdańskiej.  
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 Radny Z.Jędrkiewicz poinformował, że mieszkańcy miasta zwrócili na 
niebezpieczeństwo związane  z dwukierunkowym ruchem na ulicy Pułaskiego. Należy 
zastanowić się nad jednym kierunkiem ruchu na tej ulicy.    

 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że radni otrzymają szczegółowe 
odpowiedzi na piśmie. Zasygnalizował odpowiedzi: 
– radnemu I.Podwojskiemu –znak zostanie ustawiony na ulicy Mickiewicza                      

w najbliższych dniach, 
– patronat Rady Miasta – Pan Prezydent domyśla się, że jest to jakieś przeoczenie                 

i w materiałach jakie się będą jeszcze ukazywały, będzie w patronacie Rada Miasta, 
– dzień samorządowca  - starano się tak zaplanować, żeby znaleźć lukę w obchodach 

Dni Rodziny. Radni otrzymali zaproszenia na spotkanie w przyszłym tygodniu,  
– w kwestiach poruszonych przez radnego Z.Jędrkiewicza – przyjrzymy się tej sprawie 

i jeszcze raz rozważymy możliwości związane ze zmianą organizacji ruchu. Wyjazd 
z parkingu ul. Armii Krajowej  - Wydział MK zajmie się tematem. Odnośnie ulicy 
Pułaskiego Prezydent Miasta nie ma sygnałów od mieszkańców, ani od Straży 
Miejskiej, czy Policji. Niemniej  przypatrzymy się zgłoszonemu problemowi. 

– radnemu Bińczakowi – w najbliższym czasie będzie rozważana zmiana dni 
targowych. Temat również będzie na Komisji Mienia Komunalnego, Prawa                 
i Porządku. Kwestia związana z placami zabaw –Pan Prezydent poinformował, że 
również to zauważył i ma sygnały od mieszkańców miasta w tej sprawie. Została 
podjęta decyzja o zorganizowaniu placu zabaw na os. Jeziorna. Docelowo będą 
powstawały place zabaw we współpracy ze spółdzielniami mieszkaniowymi.  

– ulica Gdańska – w naszym mieście jest wiele ulic, na których występuje problem 
komunikacyjny. Gdyby były środki, tych problemów by nie było. W najbliższych 
dniach zostanie zorganizowany przetarg na wykonanie remontu na drogach 
miejskich. W bieżącym roku są zapisane środki na obustronne ułożenie chodników 
od ulicy Mickiewicza do ul. Świackiego „Sępa”. W następnym roku ciąg dalszy. 

– W najbliższym czasie radni otrzymają informację na piśmie dot. stanu technicznego     
i ostatnich badań prowadzonych na wysypisku śmieci. 

– Plac zabaw na os. Pod Lasem – zostaną podjęte działania, aby taki plac zabaw 
powstał. Pan Prezydent podziękował radnemu B.Wisowatemu, że pomógł                        
w organizacji placu zabaw na os. Konieczki. 

 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski – odnośnie obrad sesji Rady 
Miasta. Były dwa wnioski sprzeczne ze sobą. Jeden dot. rozpoczynania obrad o godz. 
10.00, drugi aby rozpoczynać w godzinach popołudniowych, po pracy i najdalej idący 
wniosek dotyczył organizowania sesji w soboty. Pan Przewodniczący RM zwrócił 
uwagę, że to nie jest tak, że musimy zaczynać o godz. 9.00 i kończyć o godz. 15.30. 
Rozumie kwestię zatrudnionych pracowników. Przypomniał obrady I kadencji sesji 
powiatowej, gdzie obrady rozpoczęły się o godz. 10.00, a zakończyły o 23.30. Należy 
uwzględnić                      i wyważyć wszystkie argumenty. Były rozmowy na tzw. 
konwentach, o których mówił radny Czepułkowski i ustalano tę godzinę. Ostatnio, mimo, 
że nie było posiedzenia konwentu Pan Przewodniczący zwołał sesję na  tą samą godzinę. 
Należy pamiętać                   o różnych innych aspektach. Odnośnie patronatu Rady 
Miasta – Prezydent poinformował.  
 
Pan Przewodniczący poinformował, że odbywa się wiele spotkań, na których obecna jest 
władza wykonawcza i uchwałodawcza. Odnośnie obchodów 3 Maja nastąpiło jakieś 
przeoczenie. Wspólnie z Prezydentem Miasta przy udziale Wydziału Promocji będziemy 
tę współpracę doskonalić, aby była również reprezentowana Rada Miasta.  Dzień 
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samorządowca – należy w przyszłym roku pomyśleć i tak zorganizować, aby nasz udział 
w tym był większy. Jeśli chodzi o tzw. konwent – wiemy, że w tej części Statut Miasta 
jest uchylony. Niemniej pracowaliśmy na tzw. konwencie i ta idea nie została przerwana.                
W tym jednym przypadku nie zostało zwołane to posiedzenie, gdyż nie było 
Przewodniczącego RM w Ełku. Przypomniał też, że podczas posiedzenia Prezydium 
Rady Miasta przed poprzednią sesją było zaledwie trzy osoby. Radnemu 
J.Czepułkowskiemu Pan Przewodniczący udzielił informacji pod nieobecność 
przewodniczącego Klubu PO, nie udzielał odpowiedzi jako Przewodniczący RM. 
Przypomniał, że na 6 komisji w RM, dwóm komisjom przewodniczą radni Klubu Lewica 
i Demokraci. Nie jest więc prawdą, że ten Klub nie jest w Radzie reprezentowany. 

 
 Radny I.Podwojski wrócił - do czasu sesji. Przypomniał, że radni za utracone 
zarobki otrzymują ekwiwalent w postaci diety, a pracownicy UM nie. Jeżeli był pomysł 
organizowania sesji w soboty, to UM w soboty nie pracuje. Pracownicy UM mają 
ustalone godziny pracy. Radny nie widzi potrzeby zmuszania pracowników UM do 
dodatkowej pracy.   

 
 Radny J.Czepułkowski odnośnie przywrócenia liczebnego składu  Prezydium RM 
do stanu z poprzedniej kadencji. Po rozmowie z Przewodniczącym RM jako 
przedstawicielem Klubu PO i mając nie satysfakcjonującą, wręcz obraźliwą odpowiedź, 
radny skierował ją dzisiaj oficjalnie do Przewodniczącego RM, żeby sprawę rozpatrzyć. 
Przypomniał, że w poprzedniej kadencji Klub PO, nawet nie klub, a grupa radnych PO 
licząca dwie osoby miała wiceprzewodniczącego RM. 

 
 Radny Z.Jędrkiewicz zwrócił uwagę na dziury na Palcu Jana Pawła II. W związku              
z obchodami Dni Rodziny i planowanymi imprezami w tym miejscu należy to 
uporządkować. 

 
 Radny B.Wisowty przysłuchując się zgłaszanym w dniu dzisiejszym przez 
radnych problemom ma wrażenie jakby przed dzisiejszą sesją nie odbywały się 
posiedzenia komisji i radni dopiero na sesji mogą zgłaszać wszystkie sprawy, które 
można było wnosić  i dyskutować w komisjach.  

 
 Radny W.Pieńkowski odpowiadając radnemu J.Czepułkowskiemu poinformował, 
że w poprzedniej kadencji z radnym Piłatem nie pochodzili z PO. Komitet Wyborczy 
nosił nazwę Platforma Ziemi Ełckiej i wówczas nie byli członkami PO, a więc trudno 
powiedzieć żeby PO miała w poprzedniej kadencji wiceprzewodniczącego RM. 

 
 Radny T.Bińczak podziękował za informację na temat placów zabaw. Zwrócił się           
z prośbą, aby PM przyjrzał się jedynemu palcowi zabaw przy ulicy Parkowej i znalazł 
jakieś środki na jego remont. 

 
 

Do punktu –11- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  W.Kwiatkowski podziękował za otrzymane  
kondolencje z tytułu śmierci mamy.  
Podziękował za udzielenie pisemnej odpowiedzi na wnioski postawione na poprzedniej 
sesji. Z zadowoleniem przyjął informację o: 
– zawieszeniu tabliczki na ulicy Koszykowej, 
– podjęciu działań w celu wyłapania bezpańskich psów z terenu miasta Ełku, 
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– dokonaniu kontroli oznakowania ulic i sprawdzenia stanu urządzeń bezpieczeństwa 
ruchu. 
Wiceprzewodniczący RM zgłasza wniosek, aby po  dokonanej kontroli usunąć 

nieprawidłowości w oznakowaniu poziomym i pionowym. 
Nie satysfakcjonuje odpowiedź w sprawie zmiany tablic informacyjnych przy sklepie 

„Plus” na ul. Orzeszkowej. W informacji podanej w piśmie znak: MK-7015/1/36/07 
podano radnym nieprawdziwą informację  o treści napisu na tej tablicy. Według pisma 
napis brzmi: „Parking dla klientów sklepu „. W rzeczywistości na tablicy można 
przeczytać „Tylko dla klientów sklepu plus i pralni”. Jednocześnie podano informację, że 
Rydzewski nie wnosi sprzeciwu, aby osoby zamieszkujące w pobliżu sklepu parkowały 
tam auta. Istniejący napis definitywnie wyklucza możliwość parkowania w zatokach 
postojowych przed sklepem osobom, które nie zamierzają korzystać z usług sklepu lub 
pralni. W imieniu mieszkańców miasta stawia wniosek o oznakowanie parkingu, aby 
były równe prawa wszystkim mieszkańcom naszego miasta. Jeśli część tego parkingu jest 
prywatnym terenem właściciela sklepu, to proszę mu umożliwić oznakowanie części 
parkingu. Pozostałą część powinna być dostępna dla wszystkich mieszkańców miasta.  
 Wiceprzewodniczący RM poinformował, że dwa razy prosił Komendanta SM                      
o zlikwidowanie nagminnego parkowania pojazdów na ulicy Pięknej, na łuku ulicy 
asfaltowej. Brak reakcji, wnosi o pilne zajęcie się sprawą.  
 Koszenie trawników w mieście  rozpoczęło się 5 dni temu - późno – mlecze 
zakwitły i nasiona chwastów rozsiewają się.  W przyszłym roku należy nie zaniedbać tej 
sprawy i rozpocząć koszenie wcześniej, we właściwym czasie.   
  
 Radny R.Baranowski zgłosił wnioski: 

1) na przyszły rok zgłosić potrzeby w zakresie prac społecznie – użytecznych. 
Radny jest przekonany, że miasto ma tyle potrzeb, że PUP nie będzie w stanie 
zabezpieczyć refundacji środków z tego tytułu, 

2) po zapoznaniu się z wynikami badań i analizą prowadzoną przez pełnomocnika 
d.s. profialtyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na temat spożycia 
alkoholu, poinformował, że analiza i wyniki badań są przerażające. Proponuje 
radnym zapoznanie się z tymi materiałami. Można dokonać prezentacji na 
posiedzeniach komisji lub na sesji. Problem alkoholizmu jeśli nie jest, to może 
być w najbliższym czasie najważniejszym problemem społecznym w naszym 
mieście.  

3) Od niedawna funkcjonuje nowa strona internetowa UM. Ze zdumieniem radny 
dostrzegł, że na stronie inwestycyjnej jest pusto. Należy chociaż napisać, że 
strona jest   w przygotowaniu. Ktoś, kto wchodzi na tę stronę myśli, że miasto nie 
ma nic do zaoferowania, co nie jest prawdą. 

 
Radny T.Bińczak poinformował, że do Klubu Radnych PiS wstąpił radny Jan Gróndwald. 

 
Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że radni otrzymają na 

zgłoszone wnioski odpowiedzi na piśmie. Zasygnalizował odpowiedzi: 
– Pan Prezydent poinformował, że nie jest zadowolony z koszenia trawników. Będzie 

dążył do tego, aby zielenią miejską zajmowała się jedna firma w mieście. 
– Odnośnie potrzeby w zakresie prac społecznie – użytecznych – Pan Prezydent 

rozmawiał ze Starostą i dyrektorem PUP, aby zabezpieczyli środki na ten cel. Pan 
Prezydent oczekuje od dyrektora MOPS na sygnał w tej sprawie i zgłoszenie 
wniosku. 

– Profilaktyka alkoholowa – kolejny problem i warto się temu przyjrzeć. 
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– Uwaga dot. nowej strony – PM zapewnił, że w najbliższym czasie będzie 
uzupełniona. 

– Prezydent Miasta zaprosił i zachęcił do wzięcia udziału w obchodach Dni Rodziny. 
 
Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował: 
  Wpłynęły dwie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia                 
26 kwietnia b.r.: 
1) dot.  unieważnienia naszej uchwały z dnia 27 marca 2007 r. w sprawie przekazania 
wkładu niepieniężnego i pieniężnego do MZK sp. z o.o., 
2) dot. unieważnienia uchwały z dnia 27 marca 2007 r. w sprawie przekazania 
przekazania wkładu pieniężnego do MZK sp. z o.o. 

 Otrzymaliśmy odpowiedzi: 
1) na wystosowany Apel do Ministra Sprawiedliwości w sprawie poszerzenia kognicji 
Wydziału Pracy w Sądzie Rejonowym w Ełku o sprawy z zakresu ubezpieczeń 
społecznych, 
2) na wystosowane Stanowisko do Narodowego Funduszu Zdrowia Warmińsko-
Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie podziału środków 
finansowych na zakup świadczeń zdrowotnych przez Warmińsko-Mazurski Oddział NFZ 
w Olsztynie. 
       W związku z prośbą Prezydenta Miasta o wytypowanie przedstawicieli 
poszczególnych komisji do zespołu ds. Rozwoju Lokalnego, którego zadaniem będzie 
przygotowanie zaktualizowanych dokumentów Strategii Zrównoważonego Rozwoju 
Miasta Ełk do roku 2016, Programu Rozwoju Lokalnego Miasta Ełk, Programu 
Rewitalizacji Miasta Ełk oraz Zintegrowanego Palnu Rozwoju Transportu Publicznego  
w Ełku na nowy okres programowania 2007 – 2013, z komisji wytypowano radnych: 
Michała Andruszkiewicza, Krzysztofa Romanowicza, Wojciecha Kwiatkowskiego, 
Bogusława Wisowatego i Waldemara Pieńkowskiego. 
      Prezydent Miasta przekazał wystąpienie członków rady Sołeckiej wsi Siedliska oraz 
Radnego Gminy Ełckiej w sprawie przyłączenia wsi Siedliska do obszarów 
administracyjnych miasta Ełku. Temat był przedmiotem obrad Komisji Mienia 
Komunalnego Prawa i Porządku, która zaproponowała, aby Prezydent Miasta  
przygotował projekt stanowiska w tej sprawie. 
        Wystosowane zostało pismo od mieszkańca naszego miasta odnośnie nieruchomości  
u zbiegu ulic Armii Krajowej i 3 Maja, na której znajdowała się synagoga. Pismo do 
zapoznania się w BRM. 
          Pan Waldemar Własiuk złożył skargę na działanie Wydziału Mienia Komunalnego. 
Skargę przekazałem do rozpatrzenia zgodnie z kompetencjami dla Prezydenta Miasta. 
  W związku z wnioskiem dot. nadania rondu im. Czesława Nalborskiego, zostało 
wystosowane wystąpienie odnośnie ustalenia stopnia oficerskiego.                      
  W dniu dzisiejszym ukazały się ogłoszenia dot. zgłaszania kandydatów na 
ławników na kadencję 2008 – 20011.  Zgłaszanie kandydatów mogących   pełnić tę 
funkcje      w Sądzie Rejonowym w Ełku należy zgłaszać najpóźniej w terminie do                
30 czerwca 2007 r . 
 
Do punktu –12- 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski 
zamknął obrady IX Sesji Rady Miasta w dniu  29 maja 2007 roku o godz. 1650 . 
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Protokółowała:  
      Przewodniczył: 

Elżbieta Liziewska 

               Andrzej Orzechowski 
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